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Jeg har drevet med hund siden jeg var liten, og har en bred hundeinteresse. 
  
Selv om jeg har vært innom både agility og lydighet, var det tidlig 
utstilligssporten som fikk mest oppmerksomhet. 
Etter å ha jobbet flere år på et hundtrim og i tillegg vært aktiv som handler fikk 
jeg tidlig en stor interesse for hun generelt, og er fasinert av mange ulike raser 
med ulike bruksområder og funksjonalitet.  
Collie var min første rase hvor jeg hadde et begrenset oppdrett, før 
dvergschnauzer ble min rase for mange år. 
De siste årene har det vært Petit Basset Griffon Vendeen (PBGV) som har vært 
min rase.  
Jeg ble dommer i 2004, dømmer endel raser i gruppe 1 og 2 samt hele gruppe 
4, er opptatt av dommerrollen og er i dag formann i Autoriserte 
Hundedommeres Forening i Norge 


